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Podprli krepitev idejne in
akcijske enotnosti ZKS

Odločneje proti inflaciji/Znanje in tržni
mehanizmi naj ločijo dobre gospodarje od
slabih/Povečati ugled ZK med mladimi

Bežigrajski komunisti so se
zbrali na letni občinski konfe-
renci ZKS sredi februarja. Zase-
danju so prisostvovali tudi gost-
je - Lidija Šentjurc, članica sve-
ta federacije, Sergej Kraigher,
član CK ZK JugosJavije, Vlado
Janžič, član CK ZK Jugoslavije,
Jože Smole, predsednik mestne-
ga komiteja ZKS Ljubljana, Iztok
Winkler, sekretar predsedstva
mestnega komiteja ZKS in Tone

Florjanfiič, predsednik mestne
konference socialistične zveze.
Delegati so obravnavali in spre-
jeli (skupaj z dopolnitvami in po-
udarki iz razprav) oceno družbe-
nopolitičnih in druzbenoeko-
nomskih razmer v občini, poro-
čilo o delu občinske organizaci-
)e ZKS, poročilo o delu mestne
organizacije ZKS v letu 1985,
zasnovo programske usmeritve
za delo organov mestne organi-
zacije ZK ter programske usme-
ritve za delo občinske organiza-
cije ZKS Ljubljana - Bežigrad.

Razprava o dokumentih je po-
tokala v efveh skuplnah. Prva je
obcavnavala oceno družbenopo-
litičnih in družbenoekonomskih
razmer s posebnim poudarkom
na uresničevanju dolgoročnega
programa gospodarske stabili-
zacije. izvajanju razvojnih ciljev
z usmeritvijo naslonitve na last-
ne sile, v drugi skupini pa so se
delegati osredotočili predvsem
na oceno razmer s poudarkom
na razvijanju delovanja sociali-
stičnega sistema samoupravlja-
nja ter kadrovski in idejni krepi-
tvi zveze komunistov. Skupno
plenarno zasedanje je strnllo mi-
sli iz razprav. Delegati so sogla-
šali z oceno družbenoekonom-
skih razmer v občini Poudarili
pa so, da bo treba v pnhodnje
še naprej krepiti ekonomski in
socialni razvoj, predvsem pa
idejno in akcijsko enotnost zve-
ze komunistov, kar so potrdili
tudi kot osnovne usmeritve za
bližajoča se kongresa sloven-
skih in jugoslovanskih komuni-
stov. Zveza komunistov mora,
kot so menili, odločneje nastopi-
ti proti oportunizmu glede ures-
ničevanja protiinflacijskega in
stabilizacijskega programa. Te-
meljna kategorija našega razvo-
ja je in mora biti znanje. zato bi
morali bolj kot dosloj izkoristiti

potenciale znanstvenih delavcev
ter tudi materialno in s primerno
kadrovsko politiko spodbujati
nosilce novih obetajočih progra-
mov, tako organizacije združe-
nega dela kot posameznike, in
predvsem inovatorstvo. Kriteriji
za selekcijo med manj in bolj
uspešnimi, naj bi bili predvsem
tržni mehanizmi. Komunisti pa
bi si morali prizadevati tudi za
poenostavitev preveč zapletenih

predpisov, predvsem na področ-
ju razširjene reprodukcije in na-
ložb. Prestrukturiranja bi se mo-
rali lotiti tudi na področju druž-
benih dejavnosti, še zlasti, če se
pojavljajo trajni ali začasni pre-
sežki delovne sile in prostorov,
kot se je to zgodilo v nekaterih
enotah vrtcev v občini. Komuni-
sti v teh sredinah ne smejo osta-
ti sami s svojimi problemi, so
menili delegati. Opozorili so tudi
na probleme osnovnih organiza-
cij komunistov na terenu, v kra-
jevnih skupnostih, katerih delo
je oteženo zaradi slabe aktivno-
sti komunistov. ki so sicer orga-
nizirani v svojih delovnih oko-
Ijih Na terenu je tudi pereče
vključevanje mladih v vrste ZK.
Oa je med mladimi premalo za-
nimanja in motivov za zvezo ko-
munistov, so ugotovili tudi dele-
gati v drugi skupini. V tej smeri
je potrebna zvezi komunistov
kadrovska in idejna obnova svo-
jih vrst, pokazati je treba tudi na
rezultate ter odgovoriti na vpra-
šanja, ki jih postavlja družba.
Ugled zveze komunistov med
mladimi pa bi, kot so menili raz-
pravljalci, okrepili predvsem z
osebno odgovornostjo.

Jože Smole je v svoji razpravi
na plenarnem zasedanju pouda-
ril pomen priprav na bližajoče se
splošne volitve, v katerih bi mo-
rali aktivneje kot do zdaj sodelo-
vati tudi komunisti. Glede načr-
tov za delo v prihodnje pa je do-
dal, da čaka Ijubljanske komuni-
ste pomembna akcija za izvedbo
četrtega Ijubljanskega samopri-
spevka, ki je nujno potreben za
nadaljnji razvoj mesta, predv-
sem infrastrukture in varovanja
okolja. Komunisti bi se morali
odločno in enotno opredeliti
zanj, je med drugim dejal. Nje-
govt misli, da se moramo v pri-

hodnje osredotočiti predvsem
na majhne, a konkretne korake
pri delu v vrstah komunistov, se
j e v razpravi pridružil tudi Ser-
gej Kraigher. Menil je, da-to ve-
Ija tako za uveljavljanje tržnih
zakonitosti v gospodarstvu kot
za prizadevanja, da bi bolj zaži-
vela krajevna samouprava.

Delegati so na seji razrešili
dosedanje organe občinske or-
ganizacije ZKS in izvolili nove.
Izvolili so 50 članov novega ob-
činskega komiteja, člane statu-
tarne komisije, nadzorne komisi-
je in tovariškega razsodišča, de-
legate za sejo mestne konferen-
ce ZKS, ter delegate za 10. kon-
gres slovenskih in 13. kongres
jugoslovanskih komunistov. Ta-
koj po letni občinski konferenci
je zasedal novo izvoljeni občin-
ski komite, na katerem so iz svo-
je srede izvolili bodoče člane
predsedstva občinskega komite-
ja: Poldeta Blatnika, Cirila Bla-
žlča, Ljuba Brezočnika, llijo
Globačnika, Franca Hočevarja,
Janeza Jankovca, Mirka Jerma-
na, Uroša Koržeta, Marino Ma-
rlnc-Pilej, Marijo Ozimek, Boja-
na Pečenka, Jožeta Radoševi-
6a in Lojzeta Šketa, ki je bil po-
novno izvoljen za sekretarja
predsedstva občinskega komite-
ja ZKS Ljubljana - Bežigrad. Za
predsednika občinskega komite-
ja ZKS je bil ponovno izvoljen
Miha Košak. Poleg tega so člani
komiteja izvolili tudi izvršne se-
kretarje: Vladimirja Jurharja -
za področje SLO in DS, Nado
Slatner - za področje vzgoje,
izobraževanja, kulture in zdrav-
stva, Danieto Vrhovnik-Smrekar
za področje socialne politike ter
Boruta Perhavca - za področje
družbenoekonomskih odnosov
in Andreja Perka - za organizi-
ranost in razvoj ZK, ki bosta
dolžnosti opravljala poklicno.

VIDA PETROVČIČ


